
 Zápis z 3. jednání Komise pro dopravu (KpD) 21. 3. 2023 
 začátek 18.45, konec 21.00 
 Přítomní členové výboru: Markéta Marešová (MM), Petr Nýdrle (PN), Jiří Kazil (JK), 
 Michal Capko (MC) a Petr Mandel (PM) (usnášení schopni) 

 Omluveni: 0 

 Hosté: Lenka Hluší (LH) 

 1.  Petr Mandel jako zapisující 

 2.  PROGRAM JEDNÁNÍ - odsouhlasen 

 a.  doplnění a prioritizace položek akčního plánu 

 b.  seznámení komise s jednáním o Rosické 

 c.  praktické principy chodu komise (email, pravidla, apod.) 

 d.  Aktuální problémy 

 3.  PROJEDNÁVANÉ BODY 

 a.  doplnění a prioritizace položek akčního plánu 

 i.  byly probrány jednotlivé body/projekty akčního plánu.  Ty nejhlavnější projekty 

 jsou: 

 1.  celá Mladoboleslavská 

 2.  Areál školy – LH domluví schůzku s ředitelkou školy s architektem a 

 další zainteresovanými členy s KpD, aby se komise seznámila 

 s navrhovaným řešením parkování v areálu ZŠ s ohledu bezpečnosti 

 dětí. 

 3.  Sjednocení vjezdu z Telčické na Mladoboleslavskou a sjednocení vjezdu 

 do Normy.  LH souhlasila, že PM může kontaktovat Normu ke zjištění 

 aktuální situace ohledně příspěvku na parkoviště. 

 ii.  LH seznámila komisi s aktuální situací ohledně jednotlivý bodů/projektů. 

 iii.  LH zmínila, že již existuje plán investic, který pošle. 

 iv.  Aktualizovaný akční plán je přílohou tohoto zápisu. Plán by měl být schválen 

 radu, která by mu měla posoudit jednotlivé projekty dle svých priorit a seřadit je 

 1 



 v takovém pořadí, aby byly v souladu s možným financováním ze strany MČ. 

 b.  seznámení komise s jednáním o Rosické – LH a MC informovali komisi o jednání o řešení 

 ulice Rosická, které proběhlo 15/3/23. Majitelé pozemků na severní straně komunikace 

 jsou ochotní k odprodeji části pozemků tak, aby mohl být chodník dotažen až do 

 Přezletic. Na jednání byly domluveny kroky jednotlivých stran, které by měly vést 

 k vybudování chodníku na severní straně komunikace. Zápis z jednání bude přílohou 

 tohoto zápisu. 

 c.  praktické principy chodu komise (email, pravidla, apod.) – při komunikaci ohledně 

 dopravních problémů dávat do kopie LH 

 d.  Aktuální problémy 

 i.  Minulý týden proběhla oprava cyklostezky na Kbely 

 ii.  V případě, že by někdy chyběli značky nebo byly nečitelné je potřeba informovat 

 LH 

 iii.  PM zmínil iniciativu senioři na přechodech a informoval, že požádal preventistu 

 ze Znojma, které zavedlo tuto iniciativu o detailnější informace, které by mohli 

 pomoci s touto aktivitou ve Vinoři.  MM informovala, že zaregistrovala podobnou 

 iniciativu V Brandýse nad Labem a pošle informace 

 Přílohy: 

 1.  Aktualizovaný akční plán 

 2.  Zápis z 15/3 – jednání ohledně Rosické 

 Zapsal PM dne 21/3/2023 
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